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This text is a comparative study of urban heritage attitudes, threats, planning policies,
and practices in a selection of 14 Asian cities. It focuses on the theme of the steady
erosion of what many Asian and Western commentators have regarded as the
quintessential "Asian" qualities of those cities, particularly in terms of their built form
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under the impact of current processes of rapid economic and cultural globalization.
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评论

在全球化视野下对亚洲被殖民（全球化最早的形式）国家文化遗产保护的观察。主要部
分是由亚洲各城市的case studies组成，但编者的总结很精辟，受益匪浅。

-----------------------------
案例研究。上海那篇太概述没意思；香港那篇还好；曼谷那个很有意思，跟我想做的事
情很像。结论可以一读。其他的未来得及读。
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